

International Theatre Institute ITI

World Organization for the Performing Arts
UNESCO
1 rue Miollis,
75015 Paris / France
www.iti-worldwide.org



国际剧协 70 周年庆典

研讨会议程

2018 年 11 月 24 日 09:00 - 17:00, 海南大学 社科楼报告厅

研讨会主题: 表演艺术与社区发展 (见附件会议主题介绍)

上午 09:00-12:30

一、 开幕仪式 09:00-09:45

主持: 国际剧协领导 *to be confirmed*

中国戏剧家协会、海南省旅游及文体厅、上海戏剧学院、海南大学、海口市政府领导致欢迎辞

二、 集体拍照 09:45-10:00

茶歇 10:00-10:30

三、 主旨发言 10:30-12:30

主持人: 国际剧协领导 *to be confirmed*

发言人: Anatoly Vasiliev 俄罗斯著名戏剧导演, 国际剧协世界戏剧大使

Lemi Ponifasio 国际著名舞蹈艺术家, 2016 年国际舞蹈日献辞人

周汉民 上海市政协副主席

田沁鑫 导演、乌镇戏剧节评委会成员

中午 12:30-14:00

工作午餐

参观海南大学校史馆

下午 14:00-17:00

四、 分组讨论

(1) 冲突地区戏剧 14:00-15:00

主持人: Jessica A. KAAHWA 国际剧协世界戏剧日献辞人, 乌干达戏剧艺术家、教育家

发言人: Sidahmed Ahmed Sid Abdelrahman 苏丹中心秘书, 苏丹大学戏剧学院院长

Cecile GUIDOTE ALVAREZ 国际剧协菲律宾中心负责人, UNESCO 和平艺术家

Fabio Roberto TOLLEDI 国际剧协意大利中心主席, 冲突地区戏剧研究专家

Michalis TRAITISIS 监狱戏剧专家

茶歇 15:00-15:20

(2) 戏剧与城市及社区发展的关系探讨 15:20-16:20

主持人: 宋宝珍 中国艺术研究院话剧所所长

发言人: 胡志毅 中国话剧理论与历史研究会会长

宫宝荣 上海戏剧学院外国戏剧研究中心主任

邓菡彬 海南大学人文传播学院副教授

沈培艺 中央戏剧学院舞剧系系主任

(3) 青年艺术家板块 16:20-17:00

主持人: 宫宝荣 上海戏剧学院外国戏剧研究中心主任

发言人: Lloyd NYIKADZINO 国际剧协新晋艺术家委员会负责人, 津巴布韦

Fin Ross RUSSELL 国际剧协新晋艺术家委员会成员, 英国

KAKUMOTO Atsushi 国际剧协日本中心成员

林青虹 上海戏剧学院表演系青年教师

徐玉博 海南大学戏剧专业研究生

International Theatre Institute ITI

World Organization for the Performing Arts
UNESCO
1 rue Miollis,
75015 Paris / France
www.iti-worldwide.org



The Grand ITI 70th Anniversary Celebration

Conference Agenda

09:00-17:00, 24th November 2018, Auditorium Hall of Hainan University

Topic:

The Performing Arts and Community Development

(please see attached conference concept)

Morning 09:00-18:00

1. The Opening Ceremony 09:00-09:45

Host: ITI GS Staff *to be confirmed*

Welcome Speech by leaders **of China Theatre Association, Hainan gov. , Shanghai Theatre Academy, Hainan University and Haikou gov.**

2. Photo Session 09:45-10:00

Tea Break 10:00-10:30

3. Keynote speech 10:30-12:30

Host: ITI GS Staff *to be confirmed*

Speakers:

Anatoly VASILIEV, Russian Theatre Director, ITI World Theatre Ambassador

Lemi PONIFASIO, Choreographer, 2016 ITI International Dance Day Message Author

ZHOU Hanmin, Vice-chairman of Shanghai Municipal CPPCC

TIAN Qinxin , Director, Artistic Consultant of the Wuzhen Theatre Festival

Noon 12:30-14:00

Lunch

Visiting the History Museum of Hainan University

International Theatre Institute ITI

World Organization for the Performing Arts
UNESCO
1 rue Miollis,
75015 Paris / France
www.iti-worldwide.org



Afternoon 14:00-17:00

4. Discussions

1) Performing Arts in Conflict Zones 14:00-15:00

Host: **Jessica A. KAAHWA**, Message Author of World Theatre Day, Uganda performing artist and educator

Speakers:

Sidahmed Ahmed Sid Abdelrahman, Secretary, Sudanese Centre of ITI, Head of Department of Theatre, Sudan University

Cecile GUIDOTE ALVAREZ, President of the Philippines Centre of ITI, UNESCO Artist for Peace

Fabio Roberto TOLLEDI, President of the Italian Centre of ITI, Specialist on the performing arts in conflict zones

Michalis TRAITISIS, Specialist on Prison Drama

Tea Break 15:00-15:20

2) The Relationship among the Performing Arts, the City and Community Development 15:20-16:20

Host: **SONG Baozhen**, Head of Drama Centre, Chinese National Academy of Arts

Speakers:

HU Zhiyi, President, Chinese Drama Theory and History Research Association

GONG Baorong, Director of Foreign of Shanghai Theatre Academy International College

DENG Hanbin, Associate Professor of College of Humanities and Communication, Hainan University

SHEN Peiyi, Dean of The Department of Dance Theatre, The Central Academy of Drama

3) Emerging Artists Session 16:20-17:00

Host: **GONG Baorong**, Director of Foreign of Shanghai Theatre Academy International College

Speakers:

Lloyd NYIKADZINO, Director of the Committee for Emerging Artists, ITI (Zimbabwe)

Fin Ross RUSSELL, Member of the Committee for Emerging Artists, ITI (UK)

KAKUMOTO Atsushi, Member of the Japanese Centre of ITI

LIN Qinghong, Lecturer of Director Acting Department, Shanghai Theatre Academy

XU Yubo, Postgraduate Student of Hainan University